
 مهوش وقاری، بازیگر باسابقه سینما و 
تلویزیون گفت: مردم مدام گله می کنند و 
می گویند چرا بازی در تلویزیون را تعطیل 
کرده ام، اما من بارها تاکید کرده ام که با تلویزیون 
شناخته شدم و می خواهم باشم اما اینکه نیستم، 
دست خودم نیست. وقاری که همسر زنده یاد 
محسن قاضی مرادی است از تقسیم ناعادلانه 
نقش ها در سینما و تلویزیون کشورمان گله مند 
است و اعتقاد دارد یکسری افراد خاص همیشه 
پای کارند و تکرار می شوند. مهوش وقاری در 
گفت وگویی با »ایسنا« درباره دلایل نبودش 
در قاب تلویزیون و سینما توضیحاتی ارائه داد. 
وقاری درباره آخرین کاری که برای تلویزیون 
انجام داده است، توضیح  داد: طی یکماه اخیر 
فقط یک تله فیلم برای پلتفرم به کارگردانی 
آقای سعید وحیدیان انجام دادم. اخیرا هم برای 
سریال جدید آقای سروش محمدزاده تماسی 
گرفته شد و قرار بود هماهنگ شود که تا به 
حال خبری نشده است. نمی دانم دلیل اینکه 
در تلویزیون نیستم چیست؟ دوستان می گویند 
صداوسیما برای کار با من و امثال من موافق 
است اما جالب است که چرا به من پیشنهادی 
نمی شود و این برایم سوال عجیبی است. حتی 
در سینما هم همین طور است. من مدت هاست 
فعالیت هنری نداشتم. بازیگر سریال های 
»هزاران چشم«، »مدرسه مادربزرگ ها«، 
»ستایش«، »دزد و پلیس« و »کیمیا« در ادامه 
صحبت هایش با گله از بهاندادن به بازیگرانی 
که سابقه زیادی در سینما و تلویزیون دارند، 

اظهارکرد: من حتی جدیدا شنیده ام برای 
برخی نقش ها در تلویزیون از بازیگران پول 
می گیرند و این خیلی عجیب و غریب است. 
فکر نمی کنم کسی مثل من و امثال من زیر 
بار این مساله برود که پول بدهد تا در تلویزیون 
باشد! زندگی  ما از همین راه گذشته؛ الان باید از 
کجا بیاوریم که پول خرج کنیم تا بازی کنیم! 
آیا این عجیب نیست؟! من خیلی این روزها 
این مساله را می شنوم که به اسم اسپانسر 
بازیگر و... از بازیگران پول می گیرند. حتی از 
بازیگرانی شنیده ام که حرفه ای بوده اند نه اینکه 
اولین یا دومین بازی شان باشد. او یادآور شد: 
من مدت هاست بیکارم. آخرین سریالم برای 
تلویزیون »جناب عالی« بود که آن هم از شبکه 
نمایش خانگی پخش شد. قبل از آن هم سریال 
»دیوار به دیوار« را داشتم که فکر می کنم سال 
۹۶ بود. این در حالی است که می بینم یکسری 

از همکاران ما که خیلی بعد از ما بازیگر شدند، 
همیشه پای کار هستند و تکرار می شوند. یعنی 
در تمام کارها از آنها استفاده می شود و به نظرم 
تقسیم کار به طور عادلانه صورت نمی گیرد و 
متأسفانه بهانه هایی هم برای خودشان می آورند 
مثل اینکه شما مدت هاست کار نکرده اید، ما 
نمی دانیم کار می کنید یا نه! مگر می شود یک 
بازیگر نخواهد کار کند. وقاری تاکید  کرد: برای 
سن و سال من همیشه نقش هایی وجود دارد 
و قحطی که نیامده است اما می بینیم برخی 
بازیگران را مدام تکرار می کنند و دعوتی از ما 
نمی کنند. با وجودی که من جزو بازیگرانی 
هم هستم که هیچوقت حاشیه ای نداشته ام 
اما حضور ندارم. حتی مردم از ما گله می کنند 
که چرا تلویزیون را تعطیل کرده اید؟ و من بارها 
تاکید کرده ام که با تلویزیون شناخته شده ام اما 
اینکه نیستم اکنون دست خودم نیست. این 
بازیگر با اشاره به فضای حاکم بر سینما هم 
گفت: متأسفانه در سینما هم همین طور است 
و فقط یک عده خاص کار می کنند و آنجا هم 
جایی برای ما نیست و من نمی توانم این قانون 
را بفهمم. جدیدا هم یک اتفاق عجیبی افتاده 
و آن هم این است که حاشیه سازی مد شده 
است. یعنی هرکس برای خودش حاشیه ای 
بسازد مطرح می شود و در کارها از آن استفاده 
می شود! بدی حرفه ما این است که خودمان 
نمی توانیم داد بزنیم و برویم دنبال کار، باید 
بنشینیم تا به سراغمان بیایند و این برایم یک 

واقعیت تلخ است.
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a r m a n m e l i . i r
تـــــر تئا

  سریال »مرداب« جایگزین مجموعه »قهوه 
ترک« می شود که چهارشنبه، ۲۹ شهریورماه 
سریال  شد.  پخش  آن  قسمت  آخرین 
»مرداب« در ژانر درام معمایی است و در آن 
بازیگرانی همچون شهرام حقیقت دوست، 
ستاره  کمیلی،  حامد  پناهی ها،  پانته آ 
پسیانی، مجتبی پیرزاده، الهام اخوان، یسنا 
میرطهماسب، الیکا ناصری، محمود نظرعلیان، 
آرش ظلی پور، صفر محمدی، مجید پتکی، با 
هنرمندی: امیر جعفری در نقش »شکیب« و 

با حضور مهدی هاشمی ایفای نقش می کنند. 
برخی عوامل سریال »مرداب« عبارتنداز: 
تهیه کننده: محمد شایسته، کارگردان: برزو 
نیک نژاد، نویسندگان: افشین صادقی و پدرام 
افشار، بازنویسی فیلمنامه: نیما اقلیما، مدیر 
فیلمبرداری: محمد عزت خواه، تدوین: میثم 
مولایی، طراح صحنه: امیرحسین قدسی، 
طراح لباس: الهام معین، صدابردار: رشید 
سیامک  چهره پردازی:  طراح  دانشمند، 
احمدی، مدیران تولید: علیرضا شایسته و 

میکس:  و  صداگذاری  لطفی،  بوالفضل  ا
حسین ابوالصدق، برنامه ریز: افشین رضایی، 
آقابیک،  آرش  میدانی:  ویژه  جلوه های 
جلوه های ویژه کامپیوتری: بیتا اخلاقی، 
دستیار اول کارگردان: نوید صالحی، طراح 
بدلکاری: امیر حسین خنجری، منشی صحنه: 
محمدحسین گلفشان و دستیار طراح صحنه: 
رشید حسینی. همچنین طراح لوگو: عرفان 
بهکار، گرافیست: شایان شفابخش و عکاس: 
کوروش جوان هستند. سریال »مرداب« 
به طور اختصاصی از پلتفرم فیلم نت از ۱۲ 

مهرماه منتشر خواهد شد.

»قهوه ترک« تمام شد

طرح حمایت از 
سینماگران فاقد مسکن 

 دبیر تئاتر فجر: 
 کار ضعیف و متوسط خارجی 

نخواهیم داشت
 دبیر چهل و دومین جشنواره بین المللی 
تئاتر فجر با اشاره به بخش بین الملل این 
دوره تصریح کرد که هنرمندان مطمئن 
باشند اصلا کار ضعیف و متوسط خارجی 
مهدی  داشت.  نخواهیم  جشنواره  در 
حامدسقایان درباره وضعیت گروه های 
خارجی متقاضی حضور در بخش بین الملل 
این دوره از جشنواره، به »مهر« گفت: بر 
خلاف تصور خودم استقبال فوق العاده ای 
از سوی گروه ها و هنرمندان خوب و بزرگ 
خارجی برای حضور در چهل و دومین 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر انجام شده 
است. چون تا پایان آبان فرصت ارائه تقاضا 
برای حضور در بخش بین الملل جشنواره 
وجود دارد هنوز نمی توانیم آمار دقیقی از 
گروه ها، هنرمندان و کشورهای متقاضی 
ئه بدهیم. وی اظهار کرد: مدنظرمان  را ا
این است که هنرمندان به روز تئاتر جهان 
در جشنواره حضور پیدا کنند که علاوه 
با  نیم  بتوا شاخص،  کارهای  اجرای  بر 
حضورشان کارگاه های تخصصی تئاتر نیز 
برگزار کنیم. حامدسقایان یادآور شد: با 
توجه به بودجه جشنواره، تلاش داریم تا 
با کمترین بودجه کارهای خارجی بزرگ 
و خوبی را در جشنواره چهل و دوم میزبانی 
جشنواره  دومین  و  چهل  دبیر  کنیم. 
بین المللی تئاتر فجر در ادامه سخنان خود 
تصریح کرد: هنرمندان تئاتر ایران مطمئن 
باشند که در این دوره از جشنواره اصلا 
کارهای خارجی ضعیف و متوسط نخواهیم 
داشت. وی با بیان اینکه علاقه مند است تا 
در جشنواره تئاتر فجر میزبان آثاری از تئاتر 
مدرن شرق آسیا هم باشد، توضیح داد: در 
حال رایزنی هستیم تا اگر میسر شود میزبان 
رپرتواری از چند تئاتر مدرن شرق آسیا 
باشیم. منظور نمایش های آئینی و سنتی 
کشورهای شرق آسیا نیست چون این آثار 
مناسب جشنواره نمایش های آئینی و سنتی 
هستند. اگر امکان اجرای رپرتوار فراهم 
نشود تلاش می کنیم میزبان یک تئاتر مدرن 
از شرق آسیا به ویژه کشور چین باشیم. 
حامدسقایان تأکید کرد: با چند استاد بزرگ 
تئاتر جهان گفت وگو کرده ایم تا بتوانیم 
در صورت امکان در جشنواره میزبان شان 
باشیم. رایزنی ها در دست انجام است و تمام 
تلاش خود را برای هر چه بهتر و با کیفیت 
برگزار شدن جشنواره بین المللی تئاتر فجر 

به کار می گیریم.

 رئیس جمهور ترکیه با ابراز دوستی طولانی مدت 
با یونان اظهارکرد که هرگز از جنگنده  های »اف- 
ین کشور استفاده نخواهد شد. رجب  ۱۶« علیه ا
طیب اردوغان در مصاحبه  با یک رسانه آمریکایی 
را تحت فشار کنگره آمریکا یا هیچیک  نکا گفت: آ
از مقامات آن در زمینه فروش جنگنده »اف- ۱۶« 
قرار نخواهد گرفت. اردوغان برای شرکت در مجمع 
عمومی سازمان ملل به »نیویورک« سفر کرده در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی »پی بی اس« در مورد 
مخالفت رئیس بانفوذ کمیته روابط خارجی سنای 

آمریکا با این توافق بیان داشت: به نظر می رسد »باب 
نه نسبت به ترکیه پیش  منندز« رویکردی خصما
گرفته است. اردوغان افزود: »او سعی می کند ما را 
به سمت مباحث خاصی بکشاند.« اردوغان در پاسخ 
به سوالی مبنی بر اینکه جنگنده های ساخت آمریکا 
ممکن است علیه یونان، متحد ناتو، استفاده شوند، 
تصریح کرد: »دوستی ما با یونان آن چیزی نیست که 
آن ها تصور می کنند. ما چندین دهه با یونان دوست 
هستیم.« یونان و ترکیه دو کشور هسمایه پرتنش 
این اواخر به سوی تنش زدایی گام برداشته اند. یونان 

و ترکیه برای چندین دهه بر سر حقوق دریای اژه و 
مدیترانه شرقی با هم اختلاف دارند. آنها همچنین در 
یک مسابقه تسلیحاتی شدید گرفتار شده اند که در 
مقایسه با سایر کشورهای عضو ناتو، بیشترین هزینه 
را برای دفاع انجام داده اند. این دو کشور هر از گاهی 
ا به عملایت جاسوسی متهم می کنند.  همدیگر ر
اردوغان که قرار است با »کریاکوس میتسوتاکیس« 
نخست وزیر یونان برای گفت وگو در مورد احتمال 
ر کند،  کرات بین دو کشور دیدا ز سرگیری مذا ا

اظهارکرد: »ما هرگزعلیه هم جنگ نکرده ایم.« 

 رجب طیب اردوغان: 
 دوستی ترکیه با یونان به چندین دهه بر می گردد

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

اعتصاب گسترده پزشکان در انگلیس
 پزشکان عمومی و متخصص انگلیسی )چهارشنبه( 
اولین اعتصاب مشترک خود را اجرایی کردند؛ اعتصابی که 
مقامات ارشد پزشکی انگلیس از آن به عنوان یک سناریوی 
وحشتناک یاد کرده اند. پایگاه پرس اسوسیشن نوشت: 
هزاران پزشک بیمارستان های سرویس سلامت ملی انگلیس 
در سراسر این کشور که عضو اتحادیه انجمن پزشکی بریتانیا 
)بی ام ای( هستند، چهارشنبه وارد اعتصابی شده اند که 
باعث لغو و تاخیر هزاران عمل جراحی و قرار ملاقات های 
پزشکی شده است. مقامات بخش بهداشت و درمان انگلیس 
اعلام کردند که این اعتصاب بزرگ ترین چالش را متوجه 
سرویس سلامت ملی انگلیس در سراسر این کشور می کند. 
بیمارستان های انگلیس در تدارک برای این اعتصاب 
تدابیری را به سبک تدابیر روز کریسمس به کار گرفته اند، 
به این معنی که اقدامات اورژانسی را در اولویت قرار داده اند 
اما بخش عمده فعالیت های معمول پزشکی بیمارستان ها 
متوقف شده اند. متیو تیلور، مدیر اجرایی کنفدراسیون 
سرویس سلامت ملی انگلیس که نماینده سازمان های 
وابسته به این سرویس است به خبرگزاری پرس اسوسیشن 
گفت: اعتصاب همزمان پزشکان عمومی و متخصص یک 
سناریوی وحشتناک است که رهبران بهداشت و درمان 
انگلیس از مدت ها قبل نگرانش بودند و در این چند روز 
اعتصاب کار سختی در حفظ ایمنی بیماران داشته و پس 
از آن هم با تبعات طولانی تر و سخت تر اعتصابات دست 
و پنجه نرم خواهند کرد. او اظهار کرد: رهبران بهداشت 
و درمان انگلیس از امکانات خود برای کاهش تاثیر این 
اعتصاب استفاده کرده اند اما به خطر افتادن ایمنی بیماران 
اجتناب ناپذیر بوده و ما شاهد بالاترین سطح ریسکی هستیم 
که از مدت ها قبل تاکنون با آن مواجه شده ایم. ما انتظار 
داریم با وجود تدارکاتی که اعضای سازمان ما از قبل به 
شکلی جامع اندیشیده اند احتمالا شاهد لغو بیش از ۱۰۰ 
هزار قرار ملاقات و عمل جراحی شویم و به این ترتیب رقم 
کل قرارهای کنسلی بر اثر اعتصابات در سال جاری میلادی 
به بیش از یک میلیون برسد. پزشکان عمومی انگلیس علاوه 
بر چهارشنبه، پنجشنبه، جمعه و شنبه هم به اعتصاب خود 
ادامه خواهند داد. پزشکان عمومی و متخصص انگلیس 
همچنین برای تاریخ های دوم، سوم و چهارم اکتبر نیز 
اعتصابات مشترکی را برنامه ریزی کرده اند. متیو تیلور گفت: 
همچنان که زمستان نزدیک می شود، فهرست بیماران 
منتظر بلندتر می شود و فشارهای مالی افزایش می یابند 
و وضعیتی وخیم ایجاد می شود و برنامه دولت برای اجرای 
حداقل سطح قانونی خدمات توسط دکترها و پرستاران در 
طول اعتصابات مشکل را به صورت معنادار حل نمی کند. 
میریام دیکین، مدیر سیاست و استراتژی در سازمانی که 
نماینده مدیران سرویس سلامت ملی انگلیس است، بیان 
داشت: اعتصاب های همزمان پزشکان عمومی و متخصص 
بزرگ ترین چالش را برای خدمات سرویس سلامت ملی 

انگلیس ایجاد می کند.

با موافقت طرف ها صورت گرفت 

آتشبسدرقرهباغ
کوتــــاه

  با موافقت نیروهای ارمنی منطقه قره باغ 
کوهستانی با آتش بس پیشنهادی نیروهای 
حافظ صلح روسیه، جمهوری آذربایجان 
اقدام نظامی خود در این منطقه را تعلیق 
کرد. خبرگزاری رویترز از اعلام آتش بس در 
منطقه قره باغ کوهستانی خبر داد. طبق این 
گزارش به نقل از خبرگزاری »اینترفاکس« 
روسیه، نیروهای ارمنی در منطقه قره باغ 
کوهستانی با شرایط آتش بس پیشنهادی 
نیروهای حافظ صلح روسیه بعد از متحمل 
شدن چند شکست در میدان نبرد موافقت 
کردند. به نوشته این گزارش، توافق آتش بس 
به این معنی است که نیروهای قره باغ باید 
تمام تسلیحات سنگین را منهدم و خارج 
کنند. به گزارش »راشا ودی«، توقف کامل 
خصومت ها از ساعت یک عصر )به وقت 
محلی( ۲۰ سپتامبر ۲۰۲۳ )چهارشنبه، 
۲۹ شهریور( اجرایی شد. ارمنستان ادعا 
کرد در کمتر از ۲۴ ساعت از عملیات نظامی 
جمهوری آذربایجان در منطقه قره باغ 
کوهستانی، بیش از ۳۰ نفر کشته و بیش از 
۲۰۰ نفر در نتیجه گلوله باران زخمی شده اند. 
»آناهیت ماناسیان« مدافع حقوق بشر 
جمهوری ارمنستان در پیامی در فیس بوک 
افزود: 7 نفر از کشته شدگان غیرنظامی 
بودند که دو کودک را شامل می شود. وزارت 
دفاع جمهوری آذربایجان در تایید این توافق 
اعلام کرد: توافقی برای تعلیق »فعالیت های 
ضدتروریستی« در منطقه قره باغ کوهستانی 
از ساعت یک عصر چهارشنبه حاصل شد. 

خبرگزاری اسپوتنیک هم گزارش داد وزارت 
دفاع جمهوری آذربایجان از ساعت یک 
چهارشنبه »فعالیت های ضدتروریستی« 
در قره باغ را متوقف می کند. این وزارتخانه 
همچنین ادعا کرد قبل از موافقت با تعلیق 
اقدامات خود، نیروهای مسلح جمهوری 
آذربایجان کنترل بیش از ۹۰ موضع رزمی 
ارمنستان را به دست گرفتند. وزارت دفاع 
جمهوری آذربایجان اعلام کرد که تعلیق 
فعالیت های نظامی خود را تحت این شروط 
که »شبه نظامیان ارمنی و تشکیلات مسلح 
غیرقانونی در قره باغ سلاح های خود را 
زمین بگذارند؛ مواضع رزمی و پست های 
نظامی خود را ترک کنند و کاملا خلع سلاح 

شوند و خاک جمهوری آذربایجان را ترک 
کنند؛ شبه نظامیان غیرقانونی منحل شوند 
و در عین حال همه سلاح ها و تجهیزات 
است.  پذیرفته  شود«  تسلیم  سنگین 
طبق اعلام این وزارتخانه، تحقق همه این 
فرآیندها در هماهنگی با نیروهای حافظ 
صلح روسیه تضمین می شود. وزارت امور 
خارجه فدراسیون روسیه با صدور بیانیه ای 
خواستار توقف دور جدید درگیری های 
مسلحانه جمهوری آذربایجان و ارمنستان در 
منطقه قره باغ کوهستانی شد. وزارت خارجه 
روسیه با بیان اینکه سرنوشت حل وفصل 
مناقشه قره باغ به طور اساسی تحت تاثیر 
اذعان ارمنستان به اینکه قره باغ کوهستانی 

بخشی از خاک جمهوری آذربایجان است، 
قرار دارد، گفت: »این امر شرایط اساسی 
امضای بیانیه سران مسکو، ایروان و باکو 
مورخ نهم نوامبر ۲۰۲۰ و همچنین موقعیت 
نیروهای حافظ صلح روسیه را تغییر داد.« 
این وزارتخانه تصریح کرد که نیروهای حافظ 
صلح روس تلاش های خود را برای بهبود 
وضعیت انسانی در میدان هماهنگ کرده 
و به آغاز گفت وگوی مستقیم بین جمهوری 
آذربایجان و مقامات قره باغ کمک کردند. 
جمهوری آذربایجان عصر سه شنبه با استفاده 
از توپخانه و پهپاد حمله گسترده ای را به 
قره باغ کوهستانی آغاز کرد. باکو این حمله را 
»عملیات ضدتروریستی« برای بازگرداندن 
ساختار قانون اساسی در قره باغ اعلام کرد. 
شامگاه سه شنبه بود که رسانه های محلی 
از شروع دور دوم حملات هوایی و راکتی 
نیروهای مسلح جمهوری آذربایجان به 
کوهستانی  قره باغ  ارمنی نشین  مناطق 
خبر دادند. پیش تر، وزارت بهداشت قره باغ 
کوهستانی از ۸۰ زخمی و پنج کشته در 
ادامه عملیات جمهوری آذربایجان خبر داده 
بود. مقامات جمهوری آذربایجان نیز گفته 
بودند در حمله خمپاره ای نیروهای مسلح 
ارمنستان در »شوشا« یک غیرنظامی کشته 
شد. بامداد چهارشنبه منابع مطلع گفتند 
شورای امنیت سازمان ملل به درخواست 
فرانسه، جلسه ای فوق العاده برای بررسی 
درگیری های جدید در منطقه قره باغ برگزار 

می کند.

 حمایت حدود نیمی از آمریکایی ها 
از تحقیقات استیضاح بایدن

درصد   ۴۸ کانسالت«،  »مورنینگ  نظرسنجی  در   
رای دهندگان آمریکایی از تحقیقات کنگره برای استیضاح 
رئیس جمهورشان اعلام حمایت کردند و ۴۲ درصد گفتند 
با آن مخالف هستند. در این نظرسنجی ۱۰ درصد گفتند 
نظری ندارند و ۴۲ درصد گفتند با تحقیقات مخالف هستند. 
رئیس مجلس نمایندگان آمریکا حدود یک هفته پیش رسما 
اعلام کرد که این مجلس تحقیقات برای استیضاح جو بایدن 
را با محوریت دست داشتن او در معاملات تجاری مفسدانه 
»هانتر بایدن« پسرش و »جیمز بایدن،« برادرش به جریان 
می اندازد. بر اساس نتایج به دست آمده، دموکرات ها بیشتر 
احتمال مخالفت با تحقیقات را نشان دادند و ۳۶ درصد آن ها 
اعلام کردند که  از این تحقیقات حمایت می  کنند، در حالی که 
در طرف مقابل، ۶۳ درصد جمهوری خواهان گفتند از تحقیقات 
استیضاح بایدن حمایت می کنند. محققان درباره نتایج این 
نظرسنجی گفتند: بیش از سه نفر از هر پنج جمهوری خواه، 
تقریبا نیمی از مستقل ها و شاید در کمال تعجب ۳۶ درصد 
دموکرات ها تحقیقات را تایید کردند. در این نظرسنجی 
رای دهندگان آمریکایی درباره این که از نظر آن ها تحقیقات 
انگیزه های درستی دارد یا خیر اختلاف نظر داشتند. تقریبا 
7۴ درصد جمهوری خواهان گفتند تحقیقات ناشی از شواهد 
مبتنی بر تخلف بایدن است. در حالی که ۶۶ درصد دموکرات ها 
گفتند که هدف آسیب زدن به ریاست جمهوری بایدن است. 
در بین مستقل ها هم ۴۰ درصد گفتند که شواهدی مبنی بر 
تخلف وجود دارد. ۳۹ درصد آن ها اعلام داشتند که انگیزه برای 
آسیب به رئیس جمهور وجود دارد و ۲۱ درصد گفتند نمی دانند 
یا نظری در این خصوص ندارند. بانی این نظرسنجی معتقد 
است »آمار مستقل ها-- گروهی که بایدن را همین حالا هم 
دوست ندارد، ممکن است قدری آرامش برای او وقتی تاثیر 
روند استیضاح بر جایگاهش در سال ۲۰۲۴ مطرح است، ایجاد 
کند. با این حال یافته ها بویژه دیدگاه ها در بین دموکرات ها 
باید بایدن و حزبش را نگران کند.« این نظرسنجی همچنین 
نشان داد محبوبیت »کوین مک کارتی« رئیس جمهوری خواه 
مجلس نمایندگان آمریکا بعد از اعلام تحقیقات استیضاح از 
۴۲ درصد به ۴۹ درصد در بین رای دهندگان جمهوری خواه 
رسیده است. به گزارش وبگاه خبری»هیل«، این نظرسنجی با 
شرکت هزار و ۹۳۳ رای دهنده ثبت نامی از ۱۵ تا ۱7 سپتامبر 
)۲۴ تا ۲۶ شهریور( با حاشیه خطای مثبت و منفی دو درصد 
انجام شد.  اقدام قانونگذاران جمهوری خواه کنگره آمریکا برای 
آغاز تحقیقات استیضاح بایدن از سوی دموکرات ها به عنوان 
»جنگ داخلی« توصیف شده است. سخنگوی کمیته نظارت 
مجلس نمایندگان آمریکا اعلام کرد: اولین جلسه استماع 
مربوط به تحقیقات برای استیضاح رئیس جمهور آمریکا 
پنجشنبه ۲۸ سپتامبر )ششم مهر( برگزار خواهد شد. »کارین 
ژان-پی یر« سخنگوی کاخ سفید ضمن بی اساس خواندن 
تحقیقات کنگره برای استیضاح رئیس جمهور آمریکا، مدعی 

شده جمهوری خواهان مدرکی علیه بایدن ندارند.

  با معرفی اسامی ۲ هزار و ۱۳۵ 
سینماگر فاقد مسکن از تهران و 
شهرستان ها این طرح وارد مرحله 
اجرایی شد. در جمع بندی نهایی 
۴7۶ سینماگر فاقد مسکن به جمع 
محمد  شدند.  اضافه  متقاضیان 
خزاعی افزود: پس از جمع بندی 
لیست نهایی سینماگران متقاضی 
مسکن ۱۶۵۹ نفر از سینماگر فاقد 
مسکن از تهران و ۴7۶ سینماگر 
فاقد مسکن از استان های مختلف 
کشور تاکنون در فراخوان طرح 
مسکن ثبت نام کردند. وی ادامه 
داد: فهرست متقاضیان این طرح 
طی نامه ای به دکتر محمدمهدی 
اسماعیلی و نایب رئیس شورای 
عالی سینما ارسال شد تا اجرای 
این طرح وارد مرحله تازه شود. 
خزاعی با بیان اینکه مسکن یکی از 
مهم ترین دغدغه های بخش بزرگی 
از خانواده سینما بوده که پس از 
تصویب این طرح در اولین جلسه 
شورای عالی سینما، همکاران بنده 
در سازمان سینمایی برنامه ریزی 
عملیاتی آن را آغاز کردند و تا شرایط 
برای تحقق این امر دست کم برای 
جمعی از خانواده سینما که تاکنون 
مسکن  تسهیلات  هیچگونه  از 
شود.  مهیا  نبوده اند،  برخوردار 
وی اضافه کرد: در دومین جلسه 
شورای عالی سینما موضوع مسکن 
سینماگران و مسیر آن مورد بررسی 
قرار گرفت و مقرر شد تا اسامی با نامه 
وزیر محترم ارشاد برای معاون اول 
رئیس جمهور ارسال و وارد مراحل 
اجرایی بعدی شود. خزاعی گفت: 
مقرر شد که در ظرف زمانی دو ماه 
آینده بررسی و ارزیابی لازم و فوری 
توسط گروه کارشناسی به عمل آید.

 ستاره پسیانی:
 سفر پدرم به فرانسه 

برای درمان نبوده است
 ستاره پسیانی تاکید کرد که پدرش برای سفری شخصی 
به خارج از کشور رفته و سفر او برای درمان نبوده است. این 
بازیگر در گفت وگویی با »ایسنا« توضیحاتی را ارائه کرد. 
به گفته او، آتیلا پسیانی برای سفری شخصی، به خارج از 
کشور رفته اما متاسفانه در پی نامساعد شدن حالش، به 
ناچار در بیمارستانی بستری می شود. در حال حاضر این 
هنرمند اجازه پرواز ندارد و به همین دلیل هنوز نتوانسته 
به کشور بازگردد. آتیلا پسیانی تحت نظر پزشک درمانگر 
خویش، دکتر عدنان خسروی است و مراحل درمان او در 

ایران طی می شود.

 حمیدرضا مدقق مطرح کرد
 لزوم توجه به اطلاع رسانی 

در حوزه آثار مستند
حمیدرضا مدقق، کارشناس حوزه خبر و اطلاع رسانی 
معتقد است که حجم اطلاع رسانی در حوزه سینمای مستند 
نسبت به گذشته افزایش پیدا کرده است. حمیدرضا مدقق 
به »مهر« گفت: سینمای داستانی در همه جای دنیا به دلیل 
حضور چهره های سرشناس و اقبال مردمی، جذابیت بیشتری 
دارد و به همین دلیل همیشه مورد توجه رسانه ها قرار می گیرد 
و آثار داستانی زمان اکران شرایط بهتری دارند. این یک امر 
طبیعی است و مختص به ایران و رسانه های داخلی نیست و 
در تمام شبکه های اجتماعی، رادیویی، تلویزیونی، مطبوعات 
و خبرگزاری ها معمولا توجه بیشتری به سینمای داستانی و 
بازیگرانش می شود. این مدرس دانشگاه ادامه داد: سینمای 
مستند در ایران مثل خیلی از کشورهای دیگر، از گذشته در 
حاشیه بوده و در سایه سینمای بلند داستانی از لحاظ خبری 
قرار داشته است. برگزاری مداوم جشنواره »سینماحقیقت« 
و راه اندازی شبکه مستند که به شکل پیاپی مستند پخش 
می کند، توجه به اطلاع رسانی در حوزه آثار مستند خیلی 
بیشتر از قبل شده است. مدقق عنوان کرد: به یاد دارم در 
دهه 7۰ تا اوایل دهه ۹۰ این اندازه توجه به سینمای مستند 
نداشتیم. نمی خواهم بگویم الان، توجه و تمرکز بر سینمای 
مستند خیلی زیاد است اما نسبت به سال های قبل این روند 
خیلی بهتر شده است. این منتقد و مجری تلویزیون یادآور شد: 
زمان برگزاریِ جشنواره »سینماحقیقت« حجم اخبار مربوط 
به آثار مستند افزایش پیدا می کند. ما هم روزانه تقریبا دو یا 
سه خبر در خبرگزاری صداوسیما درباره فیلم های مستند 
پخش می کنیم. به طور کلی اگر بخواهیم سینمای مستند را 
با سینمای داستانی مقایسه کنیم طبیعتا حجم اطلاع رسانی 

کم است.
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